



Tollare folkhögskola	Plats
Fredrik Torberger, Erik Hansen, Amalia Ideborg, Rikard Eliasson, Ellen Eklund, Caroline Ringnér, Cafer Dincer (§1-§6, §10-§18), Muhiyadin (Mojje) Abdi, Karin Wester, Emil Löwengren. Adjungerad Lina Kurttila (§1-§6), Linn Ternefors (§1-§6).	Närvarande
Ordförande Fredrik Torberger öppnade mötet och hälsade alla välkomna.	§ 1 Öppnande
BESLÖT att godkänna dagordningen	§ 2 Dagordning
BESLÖT att välja Amalia Ideborg till justeringsperson på mötet	§ 4 Val av justerare
BESLÖT att lägga FS protokoll 12-15 till handlingarna. att lägga FS protokoll 01-16 till handlingarna.	§ 5 Föregående protokoll
Rapporter enligt bilaga 1. KUL: Caroline lyfte att KUL önskar FS diskutera fortsatt samarbete med föreningen Bojen Göteborg. Diskussionen utmynnade i att projektet måste bära mot NSF:s mål för att NSF ska satsa pengar på det. INFO: Fredrik lyfte att de två stora projekten i INFO är ny hemsida och framtagandet av kommunikationsplattformen. Det diskuterades om det ska skapas en sammanställning av arbetsplanen och övriga beslut som togs på FM. Kommunikatörerna kommer i nuläget ej hinna göra det. LÄR: Rikard informerade att LÄR har köpt in tre st militärtält modell 12 för vinterbruk, framförallt för Idékursen då det har visat sig vara mycket kalla vintrar, samt sex st kåtor för vår, sommar och höst för framförallt Solvarg. Det presenterades vad Solvarg och Idékursen är för utbildningar och att vi ser tendensen att deltagare från dessa kurser i större utsträckning stannar kvar i förbundet. AU: Inget utöver AU protokoll 01-16 och 02-16. RScK: Amalia informerade att RScK hade som mål att nya förtroendevalda skulle väljas på Roverforum. Då Roverforum ej blir av i år så står just nu kommittén stilla. Kommittén har börjat fundera på hur samarbetet med UScK kan se ut. RScKs största problem nu är att de ej når ut till roverscouterna. UScK: Emil Löwengren kommer gå in i UScK under två månader fram till tinget då det har varit ett avhopp. Verksamhetsutvecklare Ellen Holm kommer genomföra samarbetsövningar i samband med att ett nytt UScK väljs tillsammans med Amalia Ideborg och Tove Nilsson från FS.	§ 6 Rapporter från kommittéer Bilaga 1: Rapporter FS 02-16

FTWA



<p>BESLÖT att Bojen får bidrag för 2016 enligt budget. För bidrag i framtiden ska det finnas en plan för hur projektet bär mot NSF:s vision via uppdraget.</p> <p>att Bojen-lägreträdesvis sker på Scout Camp Ransberg.</p> <p>att göra en lättillgänglig sammanfattning av arbetsplanen samt övriga tagna beslut i digitalt format</p> <p>att marknadsföringen av sammanfattningen sker via hemsida, nyhetsbrev och tidning</p> <p>att kansliet får i uppdraget att ta fram sammanfattningen</p> <p>att lägga rapporterna till handlingarna</p>	
<p>Fredrik Torberger gick igenom GS rapport enligt bilaga 1. Rapporten behöver inte vara lika omfattande i framtiden, utan innehålla hänvisningar(länkar) för fördjupning.</p> <p>BESLÖT att lägga GS-rapporten till handlingarna</p>	<p>§ 7 Personal- organisationen Bilaga 1: Rapporter FS 02-16</p>
<p>A. Rapport från biträdande GS om verksamhetsutvecklarnas arbete B. Odenkåren enligt bilaga 2. Det vore bra att personalen efter genomförd revision sprider hur arbetet gick till. C. FS besök på distriktsårsmöten. FS diskuterade vem som åker på vilket distriktsårsmöte.</p> <p>BESLÖT att bitr. GS får återkomma med en kortare skriftlig rapport då den inte hanns med att föredras muntligt</p> <p>att besluta i frågan angående Odenkåren enligt bilaga 2</p> <p>att Ellen Eklund återkommer med förslaget vem som åker på vilket distriktsårsmöte</p>	<p>§ 8 Kårer och distrikt Bilaga 2: Gävleborg – Odenkåren Sandviken</p>
<p>A. Kassör Rikard Eliasson föredrog det ekonomiska läget. Bokslutet för 2015 har ej blivit klart ännu, men prognosen är att vi ej kommer gå minus lika mycket som var budgeterat. Rapporten noteras.</p> <p>B. Info äskar 500 000 kr för att kunna skapa en ny hemsida redan i år då licensen för den gamla går ut sommaren 2016. Se bilaga 1.</p> <p>C. Subventionering för nya kårer på förbunds lägret. Det finns svårighet för nya kårer utan någon stabil ekonomi att genomföra verksamhet som t.ex. läger. Det är viktigt att nya kårer kommer ut och träffar resten av förbundet</p>	<p>§ 9 Ekonomi Bilaga 1: Rapporter FS 02-16</p>

TT og A



<p>och känner förbundsgemenskapen. Samverkan med Stig Larsson bör göras då han är en bidragsökarguru. Det finns en budgetpost för utvecklingsbidrag där det går att söka pengar.</p> <p>BESLÖT att AU får i uppdrag att hantera frågan och får mandat att ta beslut om ny hemsida upp till 500 000 kr</p> <p>att kansliet får i uppdrag att strukturera upp ett arbete så att nya kårer får förstärkt stöd för att åka på förbundslandet samt undersöka om det går att delta viss tid på förbundslandet</p> <p>att kansliet ska se över om det går att utnyttja budgetposter för utvecklingsbidrag, anläggningscheckar och bidrag för internationella arrangemang för att få nya kårer till förbundslandet</p> <p>att kansliet ska återkomma till nästa FS-möte med rapport om arbetet med att få nya kårer till förbundslandet går</p> <p>att Muhiyadin (Mojje) Abdi är FS kontaktperson för arbetet med att få nya kårer till förbundslandet</p>	
<p>A. Reflektioner efter pass med personalen angående FS uppdrag. En allmän diskussion om hur passen vi hade med personalen innan FS-mötet genomfördes. Tids- och uppgiftsdispositionen kunde sett annorlunda ut för att få ut mer av passet, bland annat mer tid och färre punkter vid Open Space.</p> <p>B. Återblick på NSF:s organisations- och informationsstruktur.</p> <p>C. Arbetsplanens genomförande: Enligt bilaga 3</p> <p>D. Förtydligande av FS-möten 2016-2017 och processen att skapa nästa arbetsplan.</p> <p>E. Ekonomisk ersättning inom FS</p> <p>F. Delegationsordning</p> <p>G. Val och fördelning av uppdrag/ansvarsområden</p> <p>BESLÖT att gruppen för förbundsledningssamlingsgruppen tar med sig tankarna om hur passet med personalen gick inför planeringen till samlingen</p> <p>att följande möten ska äga rum: för 2016; FS-möte 12-13/3, 21-22/5, 27-28/8, 26-27/11. Förbundsledningssamling 3-6/6. Förbundsråd 24-25/9. För 2017Arbetsplansträff med kommittéer 11-12/2, 22-23/4 FS-möte med deadline för arbetsplanen 18-19</p> <p>att AU utan Fredrik Torberger får ta med sig diskussionen och utforma ett nytt avtal för arvodering av ordföranden.</p> <p>att de som har idéer om framtida arvoderingspolicy meddelar Ellen Eklund.</p>	<p>§ 10 Vårt sätt att arbeta</p>

Å
FT EH



<p>att AU får i uppdrag att revidera delegationsordningen för att låta AU ta mer rutinärenden.</p> <p>att till RS välja Amalia Ideborg och Fredrik Torberger. att till AU välja Erik Hansen, Ellen Eklund, Fredrik Torberger och Rikard Eliasson. att till KUL välja Caroline Ringnér och Tove Nilsson. att till LÄR välja Erik Hansen. att till INFO välja Amalia Ideborg, Muhiyadin Abdi och Cafer Dincer. att till USCKs kontaktperson välja Tove Nilsson. att till RScKs kontaktperson välja Ellen Eklund. att till stiftelsernas kontaktperson välja Fredrik Torberger. att till kontaktperson för FM 2017 Karin Wester. att till kontaktpersoner för ordförandesamlingen välja Fredrik Torberger och Caroline Ringnér. att till ansvarig för förbundsrådet välja Fredrik Torberger. att till EG (ekonomigruppen) välja Rikard Eliasson och Ellen Eklund.</p>	
<p>Mer bakgrund för varje fråga återfinns i bilaga 3.</p> <p>A. Översyn av utmanarscouting. B. Förbundsrad 2016: Kommunikationsplattformen kommer vara i fokus under förbundsrådet. Någon form för medlemmarna att lyfta egna tankar kommer också att finnas. C. Förbundsläger 2016: Fredrik Torberger lämnade en muntlig rapport om hur arbetet med förbundsläget går. FS ser inte något hinder för att icke-NSF scoutkårer ska få delta på förbundsläget. Det är dock viktigt att det fortfarande är ett NSF-läger med gäster och att gästande kårer även hjälper till med funktioner under läget. D. Styrelsesamling med Scouterna: Deltagare på Scouternas styrelsesamlingar önskar att NSF också är med. Anna Christensen i KUL arbetar med detta projektet idag. E. Implementeringen av den nya värdegrundspolicyn: Fredrik föredrog arbetets historik.</p> <p>BESLÖT att Caroline Ringnér är ansvarig i FS för utredningen av utmanarscoutingen enligt FM-beslutet och ska återkomma till FS-mötet i mars med en plan.</p> <p>att Fredrik Torberger, Caroline Ringnér och Erik Hansen ingår i FSs förbundsrådsgrupp där Fredrik är ansvarigt i FS.</p> <p>att GS får i uppdrag att tillsätta en person från personalen att hjälpa lägerledningen inför förbundsläget.</p> <p>att Fredrik Torberger för vidare FS tankar om de frågor som lägerledningen har om förbundsläget.</p> <p>att KUL fortsätter driva projektet med NSF deltagande på Scouternas</p>	<p>§ 11 Projekt i FS regi Bilaga 3: Handlingar FS 02-16</p>

FF
EA




styrelsesamling. Caroline Ringnér blir FS kontaktperson. att Fredrik Torberger ansvarar för att bjuda in till en strategisk samling för att komma fram till hur värdegrundspolicyn ska implementeras.	
Fredrik Torberger presenterade arbetet med verksamhetsavtalen för stiftelserna. Syftet med avtalen är att klargöra vilket stöd och krav som respektive parter kan förvänta sig av varandra, baserat på beslut taget på FM. BESLÖT att förbundsstyrelsen uppdrar åt Fredrik Torberger att teckna avtal med respektive stiftelse.	§ 12 Anläggnings- stiftelserna
Standardpunkt på dagordningen, inget att rapportera denna gång.	§ 13 IOGT-NTO- rörelsen
Standardpunkt på dagordningen, inget att rapportera denna gång.	§ 14 Scouterna
A. Kår klar för mottagande! När strategin så småningom går över till extern kommunikation behöver kårerna vara redo att ta emot nya vuxna. Hur säkerställer vi att de är det? B. Hur uppnår vi att icke-ännu-scouter utgör 50% av deltagarna på nationella jamboreen 2017? BESLÖT att bordlägga både punkt A och B pga tidsbrist.	§ 15 Strategiska diskussioner
Nästa möte blir 12-13/3 i Stockholm.	§ 16 Nästa möte
AU uppmanar ledamöterna i FS att komma in med punkter till nästa FS-möte i god tid.	§ 17 Övriga frågor
Fredrik Torberger tackade och avslutade mötet.	§ 18 Mötets avslutande

Sekreterare


Erik Hansen 2016-10-22

Justerare


Amalia Ideborg 2016-10-28


Fredrik Torberger 2016-10-25
Ordförande